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Vragen van het lid Rog (CDA) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht «Nijmegen wil eerste universitaire PABO starten» 
(ingezonden 6 september 2016) 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Nijmegen wil eerste universitaire pabo 
starten»?1 

Vraag 2
Kan de Kamer een reactie krijgen van het kabinet op de «Verkenning 
Universitaire Lerarenopleiding» van de VSNU en de PO-Raad?2 

Vraag 3
Deelt de u de opvatting dat er maatschappelijk en politiek behoefte is aan 
deze route, mede naar aanleiding van de motie Rog c.s. over het gewenste 
opleidingsniveau van docenten3? 
Zo ja, bent u van mening dat het wenselijk is dat er ook op andere plekken 
universitaire pabo-opleidingen van start gaan? 

Vraag 4
Wanneer verwacht u dat de eerste studenten in kunnen stromen in de 
universitaire bachelor voor basisonderwijs aan de Radboud Universiteit 
Nijmegen? Hoe is het met de voortgang van de ontwikkeling van deze 
universitaire bachelor gesteld? 

Vraag 5
Hoe reageert u op de door de PO-Raad uitgesproken ambitie om op termijn 
10% van het lerarenbestand op basisscholen te laten bestaan uit academisch 
geschoolden?

1 http://www.bnr.nl/nieuws/arbeidsmarkt/10309568/eerste-academische-pabo-op-komst; Pabo: 
pedagogische academie basisonderwijs

2 https://www.poraad.nl/nieuws-en-achtergronden/verkenning-universitaire-lerarenopleiding-
primair-onderwijs; VSNU: Vereniging Samenwerkende Nederlandse Universiteiten; PO-Raad: 
raad voor het primair onderwijs

3 Kamerstuk 33 750 VIII, nr. 28
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